Invitation for Bids

COUNTRY: KAZAKHSTAN
NAME OF PROJECT: REHABILITATION OF IRRIGATION AND DRAINAGE
Data: April 26, 2019

Financing No:KHZ0083
Contract Title: Supply of O&M Machinery & Equipment, KHZ0083/ICB(Open)/GD/01
1.
The RSE “Kazvodkhoz” of the Committee of Water Resources of the Ministry of Agriculture of the Republic of Kazakhstan has received financing from the Bank toward the cost of the Project “Rehabilitation of Irrigation and Drainage” and intends to apply part of the proceeds toward payments under the contract 
for Procurement of goods and related services.

2. 
RSE "Kazvodkhoz" of the Committee for water resources of the Ministry of agriculture Republic of Kazakhstan now invites sealed bids from eligible bidders for submission of its proposal for delivery of machinery and equipment on KHZ0083/ICB(Open)/GD/01 bid on Lot 1 – construction/machinery equipment, Lot 2 – transport/machinery equipment.

3. 
Bidding will be conducted through the International Competitive Bidding (ICB) procedures as specified in the Bank’s (“Procurement Guidelines”), and is open to all eligible bidders as defined in the Procurement Guidelines. In addition, please refer to paragraphs 1.6 and 1.7 setting forth the Bank’s policy on conflict of interest.

4. 
A complete set of bidding documents in English Interested eligible bidders may obtain from the RSE "Kazvodkhoz" Committee for Water Resources Ministry of Agriculture of the Republic of Kazakhstan at the address below, during office hours 09:00 to 17:00 hours upon the submission of a written application to the address below.
5. 
Bids must be delivered to the address below on July 1, 2019 in a sealed envelope indicating bid’s name “Supply of O&M Machinery & Equipment”.
6. Electronic bidding will not be permitted. Late bids will be rejected. Bids will be publicly opened in the presence of the bidders’ designated representatives and anyone who choose to attend at the address below on July 1, 2019 at 15.00 a.m. of Nur-Sultan time.

7. All bids must be accompanied by a Bid Security: 

For lot 1 – 34 000 000 (thirty four million) KZT or equivalent in convertible currency. 
For lot 2 - 13 000 000 (thirteen million) KZT or equivalent in convertible currency.

8.
The address(es) referred to above is(are): 
RSE "Kazvodkhoz" Committee for Water Resources Ministry of Agriculture Republic of Kazakhstan
Attn: Imanberdiev A. K., Deputy General Director 

Street Address: 8, Amman street, Floor/Room number: 2th floor – PMU office, 210
City: Nur-Sultan, ZIP Code: 100000, 

Country: Republic of Kazakhstan

E-mail: pmu_field@qazsu.kz
Web site: www.qazsu.kz.
Приглашение на торги
СТРАНА :РЕСПУБЛИКА КАЗАХСТАН
Проект “ВОССТАНОВЛЕНИЕ ИРРИГАЦИИ И ДРЕНАЖА” 

Дата: 26 апреля 2019 г.

Номер финансирования: KHZ0083

Номер Контракта/торгов: KHZ0083/ICB(Open)/GD/01,

 «Поставка эксплуатационной техники и оборудования»
1. РГП «Казводхоз» Комитета по водным ресурсам Министерства сельского хозяйства Республики Казахстан получил финансирование от Исламского Банка Развития (ИБР) на покрытие расходов по проекту «Восстановление ирригации и дренажа», и планирует использовать часть средств на оплаты по контракту «Закупка  эксплуатационной техники и оборудования». 

2. РГП «Казводхоз» Комитета по водным ресурсам Министерства сельского хозяйства Республики Казахстан настоящим приглашает правомочных участников торгов по контракту «Поставка  эксплуатационной техники и оборудования» KHZ0083/ICB(Open)/GD/01 присылать запечатанные заявки по лоту 1 – строительная техника/оборудование  и лот 2- транспортная техника/оборудование. 

3. Торги будут проводиться в соответствии с процедурами международных конкурсных торгов, как определено   в Руководстве ИБР по Закупу товаров и работ,   является открытым для всех правомочных участников торгов как определено в Руководстве по закупам. В дополнение пожалуйста можете обратиться к параграфам 1.6 и 1.7 указанного в Политике Банка по конфликту интересов.
4. Полный комплект тендерной документации на английском языке. Заинтересованные лица, имеющие право участвовать в тендере, могут получить в Комитете по водным ресурсам Министерства сельского хозяйства Республики Казахстан РГП «Казводхоз» по адресу, указанному ниже, в рабочее время с 09:00 до 17:00 часов после подачи письменного заявления по адресу ниже.
5. Заявки должны быть доставлены по указанному ниже адресу 1 июля 2019 года в запечатанном конверте с указанием названия тендера «Поставка эксплуатационной техники и оборудования». 
6. Электронные торги не допускаются. Поздние заявки будут отклонены. Тендерные предложения будут вскрыты публично в присутствии представителей, назначенных участниками торгов, а также всех, кто решит принять участие по адресу, указанному ниже, 1 июля 2019 года в 15:00 по времени Нур-Султана.
7. Все конкурсные заявки должны будут сопровождаться тендерной гарантией:

 По лоту 1 – 34 000 000 (тридцать четыре миллиона) тенге или эквивалента в конвертируемой валюте. 

По лоту 2 - 13 000 000 (тринадцать миллионов) тенге или эквивалента в конвертируемой валюте.
8. Упомянутый выше адрес (а) является (являются):
РГП «Казводхоз» Комитета по водным ресурсам Министерства сельского хозяйства Республики Казахстан 
Кому: А. Иманбердиев, Заместитель Генерального директора

Адрес: улица Амман, дом 8, этаж/кабинет: 2 этаж, офис ГУП, 210 каб.

Город: Нур-Султан, почтовый код: 100000,
Страна: Республика Казахстан

E-mail: pmu_field@qazsu.kz Web site: www.qazsu.kz.






